



**Y**

**YOOV**

# 全方位商業方案

## All-in-one Business Solutions

系統服務 SYSTEM SERVICES

物資採購 OFFICE SUPPLIES

企業融資 INVOICE FINANCING



# 迎新3重賞

## 3X Welcome Offer



領取優惠  
Get Offer

### 第1賞



首年免費使用  
雲端人力資源管理系統  
Free Subscription (1 year) of  
Cloud-based HRMS

### 第2賞



網上平台購買企業用品送  
HK\$500電子優惠券  
HK\$500 e-Coupon for Online  
Purchasing of Office Supplies

### 第3賞



發票融資服務  
開戶費50%折扣  
50% off Set-up Fee for  
Factoring Facility Application

請聯絡我們領取優惠 | Please Contact Us for Your Offers  
(852) 5566 6655 | [cs@YOOV.com](mailto:cs@YOOV.com) | [www.YOOV.com](http://www.YOOV.com)

1. The above offers valid until 31 Dec 2022. 2. Free subscription of Cloud-based Human Resources Management System and no limitation on user accounts for first year. 3. HK\$500 e-Coupons is exchangeable for goods or services on designated online store and is not exchangeable for cash. 4. 50% off on Factoring Facility Account Set-up Fee is only limited to new client. 5. In case of any disputes, the decision of YOOV Internet Technology (HK) Limited shall be final.  
1. 上述優惠有效期至2022年12月31日。2. 豁免首年雲端人力資源管理系統訂閱費用，首年使用人數不設上限。3. HK\$500電子優惠券只限於指定網店用於購買商品或服務，不可兌換成現金。4. 發票融資服務開戶費50%折扣優惠只限於新客戶。5. 如有任何爭議，YOOV Internet Technology (HK) Limited保留所有優惠最終決定權。

This Offer is Exclusive to HKGCC Members